



CIRIEC STUDIES SERIES

La collection des études du CIRIEC « **CIRIEC STUDIES SERIES** » propose des résultats de recherches issues des groupes de travail et commissions du réseau scientifique du CIRIEC International aussi bien en économie sociale et coopérative qu'en économie publique.

Dans un objectif d'accessibilité aux travaux de recherche, cette collection est proposée en open access, uniquement en format électronique, sur le site internet du CIRIEC International. Elle fait également l'objet d'une nouvelle collection dans [RePEC](#).

Chaque étude est accessible et téléchargeable dans son entièreté mais aussi chapitre par chapitre.

Le 1^{er} ouvrage publié dans la collection est :



Providing public goods and commons. Towards coproduction and new forms of governance for a revival of public action by *Philippe Bance (dir.)*, mars 2018

The **CIRIEC STUDIES SERIES** proposes research results from working groups and commissions of the CIRIEC's scientific network in both social and cooperative economy and public economy.

To facilitate accessibility to those research works, this electronic series is proposed in open access, on CIRIEC's website, but also as new series in [RePEC](#).

Each study is available and downloadable as a whole document but also chapter by chapter.

The 1st book published in the series is :



Providing public goods and commons. Towards coproduction and new forms of governance for a revival of public action by *Philippe Bance (dir.)*, March 2018